
艾克哈德·席纳博（Eckhard Schnabel）是美国马萨诸塞州戈登-

康威尔神学院的新约研究洛克菲勒杰出教授（Mary the F. 

Rockefeller Distinguished Professor of New Testament Studies）  

 

席纳博教授此前曾在下列神学院任教：菲律宾马尼拉的亚洲神学

院（1985–1988 年）、德国贝格诺伊施塔德的韦德内斯特圣经学

院（1989–1994 年）、德国基森的弗瑞神学院（1994–1998 年）、

美国伊利诺伊州的三一神学院（1998–2012 年）。他曾授课过的

院校包括：加拿大奥特本的普罗维登斯神学院、刚果人民共和国

布尼亚的沙龙大学、斯里兰卡科伦坡神学院、印度德拉敦的新神

学院，还有韩国首尔的多家神学院。 

 

席纳博教授的著作包括：《从便西拉到保罗：从传统和历史探寻律法、智慧与伦理的关系

》 （Law and Wisdom from Ben Sira to Paul: A Tradition Historical Enquiry into the Relation 

of Law, Wisdom, and Ethics. WUNT 2.16. Tübingen: Mohr Siebeck, 1985）、《早期基督教宣

教，卷一：耶稣与十二使徒；卷二：保罗与早期教会》（Early Christian Mission. Vol.1: 

Jesus and the Twelve. Vol. 2: Paul and the Early Church. Translated and edited by E. J. 

Schnabel. Downers Grove: InterVarsity Press, 2004）、《宣教士保罗：现实、策略和方法》

（Paul the Missionary: Realities, Strategies, and Methods. Downers Grove: InterVarsity Press, 

2008）【该书已有印度尼西亚语、韩语以及中文译本】、《关于末世的40个问题》（40 

Questions on the End Times. Grand Rapids: Kregel, 2011）、《Zondervan解经丛书之新约篇

：使徒行传》 （Acts. Zondervan Exegetical Commentary on the New Testament. Grand 

Rapids: Zondervan, 2012）【该书有扩充电子版，也有韩语版】《耶稣受审和被钉十架：

经文与注释》（The Trial and Crucifixion of Jesus: Texts and Commentary. With David W. 

Chapman. WUNT 344. Tübingen: Mohr Siebeck, 2015 [North American edition 2019]）、《丁

道尔新约释经丛书第2卷：马可福音》（Mark. Tyndale New Testament Commentary 2. 

London/Downers Grove: Inter-Varsity Press/IVP Academic, 2017）、《耶稣在耶路撒冷：最

后的日子》（Jesus in Jerusalem: The Final Days. Grand Rapids: Eerdmans, 2018）、《耶稣

、保罗与早期教会：历史背景下的宣教士状况。专文汇编》（Jesus, Paul, and the Early 

Church: Missionary Realities in Historical Contexts. Collected Essays. WUNT 406. Tübingen: 

Mohr Siebeck, 2018）。 

 

席纳博教授也是《丁道尔新约释经丛书》的编辑。  

 

席纳博教授与妻子芭芭拉结婚37年，育有两个子女，均已成年，分别是高中老师和计算机

工程师。席教授在马萨诸塞州的汉密尔顿第一公理堂担任长老。 

 



Eckhard Schnabel is Mary the F. Rockefeller Distinguished 

Professor of New Testament Studies, Gordon-Conwell Theological 

Seminary, Massachusetts, USA.  

 

Previously he taught at Asia Theological Seminary, Manila, 

Philippines (1985–1988), Wiedenest Bible College, Bergneustadt, 

Germany (1989–1994), Freie Theologische Hochschule Giessen, 

Germany (1994–1998), and Trinity Evangelical Divinity School, 

Deerfield, Illinois, USA (1998–2012). He has lectured at Providence 

Theological Seminary, Otterburne, Canada; Shalom University, 

Bunia, Democratic Republic of the Congo; Colombo Theological 

Seminary, Colombo, Sri Lanka; New Theological College, Dehradun, 

India; as well as in seminaries in Seoul, Korea. 

 

He is the author of the following books: Law and Wisdom from Ben Sira to Paul: A Tradition 

Historical Enquiry into the Relation of Law, Wisdom, and Ethics. WUNT 2.16. Tübingen: Mohr 

Siebeck, 1985; Early Christian Mission. Vol.1: Jesus and the Twelve. Vol. 2: Paul and the Early 

Church. Translated and edited by E. J. Schnabel. Downers Grove: InterVarsity Press, 2004; Paul 

the Missionary: Realities, Strategies, and Methods. Downers Grove: InterVarsity Press, 2008 

(Indonesian, Korean, and Chinese translations); 40 Questions on the End Times. Grand Rapids: 

Kregel, 2011; Acts. Zondervan Exegetical Commentary on the New Testament. Grand Rapids: 

Zondervan, 2012 (Expanded Digital Edition) (Korean translation);  The Trial and Crucifixion of 

Jesus: Texts and Commentary. With David W. Chapman. WUNT 344. Tübingen: Mohr Siebeck, 

2015 (North American edition 2019);  Mark. Tyndale New Testament Commentary 2. 

London/Downers Grove: Inter-Varsity Press/IVP Academic, 2017; Jesus in Jerusalem: The 

Final Days. Grand Rapids: Eerdmans, 2018; Jesus, Paul, and the Early Church: Missionary 

Realities in Historical Contexts. Collected Essays. WUNT 406. Tübingen: Mohr Siebeck, 2018. 

 

He serves as editor of the Tyndale New Testament Commentary.  

 

Eckhard Schnabel has been married to Barbara for 37 years. They two adult children, working as 

High School teacher and computer engineer, respectively. He is an elder in the First 

Congregational Church of Hamilton, Massachusetts. 
 


